
 

 

Besluitenlijst raadsvergadering 19 april 2016 

 

1 Opening en vaststelling van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2  

1  Vaststellen van besluiten n.a.v. lijsten van stukken ter kennisneming 

V.k.a. 

Naar aanleiding van een verzoek van de fractie PvdA wordt het voorstel ‘Evaluatie aanbesteding 

Welzijnsdiensten 2016-2017 en brief VIVA Rheden’ (agendapunt 2.1.15) geagendeerd voor een 

informatieavond.  

2 Vaststellen van besluiten n.a.v. aan de raad gerichte brieven 

Conform voorstel 

3 Vaststellen van de notulen van de raadsvergadering van 22 maart 2016 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld 

4 Lijst van toezeggingen 

V.k.a. 

 

 

Hamerstukken (waarover alleen besluitvorming plaatsvindt, overeenstemming is 

reeds bereikt tijdens de Informatieavond d.d. 5 april 2016) 

 

3 Voorstel om: 

a in te stemmen met de Zienswijzennota bestemmingsplan Landelijk Gebied, 

locatie Arnhemsestraatweg - Lentsesteeg en de daarin opgenomen 

afwegingen en conclusies; 

b het bestemmingsplan ‘Landelijk Gebied, locatie Arnhemsestraatweg - 

Lentsesteeg gewijzigd vast te stellen; 

c geen exploitatieplan vast te stellen 

Er wordt conform besloten. 

 

4 Voorstel om de notitie peuterbeleid 2016-2018 vast te stellen 

 

Stemverklaringen :  

Fractie D66: De fractie roept op de monitoring van het kind in de toekomst zoveel 

mogelijk op te dragen aan een professional. De fractie ondersteunt de bevinding van de 

Adviesraad Sociaal Domein dat een betrokken professional een peuter beter in 

perspectief kan plaatsen dan een instrument zoals bijvoorbeeld de Cito toets. De notitie 

heeft verder de goedkeuring van de fractie.  

Fractie CDA: De fractie vindt het een gedegen stuk dat goed is onderbouwd en helder 

geformuleerd. Het is goed om te zien dat de peutervoorzieningen nu al beschikbaar zijn 

voor alle gezinnen en dat niet wordt gewacht op nieuw rijksbeleid in 2018. Het college 

schept daarmee randvoorwaarden voor vroegsignalering en preventie. Op korte termijn 

hebben veel gezinnen hier baat bij en op lange termijn de hele maatschappij.  

Fractie VVD: De fractie is het eens met de inhoud van het voorstel. De zorg over de 

financiën is weggenomen door de toezegging van de wethouder tijdens de 

informatieavond dat voor de uitvoering van dit beleid binnen de beschikbare gelden zal 

worden gebleven en dat hij anders terug zal komen bij de raad. De fractie stemt 

daarom in met het voorstel. 

Fractie GL: De fractie staat achter de lange termijn doelstelling van het college om te 

komen tot een integraal kindcentrum en een ontwikkelrecht voor peuters van 2 tot 4 

jaar. Er zijn volgens het college financiële drempels waardoor kinderen niet naar de 

kinderopvang gaan. Met het oog op preventie en gelijke kansen staat de fractie erop 

dat alle ouders de mogelijkheid moeten krijgen om hun peuters op een peuterspeelzaal 



 

 

of kinderdagverblijf te plaatsen. Als ouders daarvoor onvoldoende middelen hebben dan 

zal de gemeente maatregelen moeten treffen. De fractie zal, zodra de middelen voor 

2017 bekend zijn, een voorstel indienen om voor deze groep ouders, in het kader van 

preventie, kinderdagverblijven of peuterspeelzalen voor 2 dagdelen per week gratis 

beschikbaar te stellen, gefinancierd uit mogelijke meevallers uit het Sociaal Domein. De 

fractie is enthousiast over de capaciteitsvergroting en kwaliteitsverbetering en stemt in 

met het voorstel.  

Fractie CU: De fractie is blij met het ongevraagd advies van Adviesraad Sociaal Domein 

en kan uit de voeten met de reactie van het college. De fractie sluit daarmee aan bij de 

stemverklaringen van D66 en CDA. Zij stemt in met het beleid en benadrukt dat de 

eerste verantwoordelijkheid voor de vorming van de peuters bij de ouders ligt.  

 

 

Bespreekstukken (waarover debat en besluitvorming plaatsvindt) 

 

5 Voorstel om de Fietsnota 2016 ‘Op weg naar een voor fietsers veilige en 

aantrekkelijke gemeente’ vast te stellen 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  

 

De door de fractie D66 ingediende motie ‘Na hard fietsen lekker opladen’ wordt met 

algemene stemmen aangenomen. 

 

De door de fracties D66 en CDA ingediende motie ‘Fietsenplan; samen maak je meer’ 

wordt met algemene stemmen aangenomen. 

(Mevrouw Bosschart was niet aanwezig bij de stemming over deze motie). 

 

De door de fractie PvdA ingediende motie ‘In volle vaart van Dieren naar Ellecom en 

verder’ wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 

De door de fractie GroenLinks ingediende motie ‘Fietsvriendelijke drempels’ wordt met 

algemene stemmen aangenomen. 

 

Toezeggingen: 

Wethouder Haverkamp zegt toe dat hij nog met een uitgewerkt voorstel voor de 

aanleg van de snelfietsroute richting raad zal komen voor een expliciet ‘go or no-go’ 

besluit.  

Wethouder Haverkamp bevestigt de toezegging die hij heeft gedaan tijdens de 

informatieavond dat hij bereid is om energie te steken in een verharding van het 

fietspad tussen de Zuidlaan en de Schapendrift. 

 

De heer Akkerman was niet aanwezig bij de beraadslaging en stemming over dit 

agendapunt vanwege zijn betrokkenheid bij dit voorstel als voorzitter van de 

Fietserbond Rheden Rozendaal. 

 

6 Voorstel om de kaderstellende startnotitie Circulaire Economie vast te stellen 

en in te stemmen met de nadere uitwerking langs een lange en korte termijn 

spoor van de in de kadernotitie opgenomen kaders 

Het door de fractie D66 ingediend amendement ‘Breed kader Circulaire Economie’ 

wordt aangenomen met 20 stemmen voor (D66, SP, VVD, PvdA, GL, GB, CU) en 4 

stemmen tegen (CDA).  

Stemverklaring: 

fractie CDA: de fractie steunt het amendement niet omdat zij het in deze fase niet 

nodig oordeelt om het voorstel te veranderen, gelet op de detaillering ervan die nog tot 

discussie zal leiden.  

fractie CU: de fractie steunt het amendement wel omdat het een duidelijke richting 



 

 

aangeeft die niet voor tweeërlei vatbaar is. 

 

Het door de fractie VVD ingediende amendement ‘Communicatie met inwoners, 

bedrijven en organisaties’ wordt met algemene stemmen aangenomen.  

 

Het geamendeerde voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  

 

Toezeggingen: 

Wethouder Pos zegt toe in de loop van het proces steeds terugkoppeling te geven 

over de voortgang en over de inhoud ervan.  

Wethouder Pos zegt toe dat de menselijke kant bij circulaire economie onderdeel zal 

zijn van een pilot die input kan zijn voor de beleidsnotitie.  

 

7 Gelegenheid tot stellen van vragen aan het college van burgemeester en 

wethouders 

 

Vraag VVD :  

De heer Uijthof (VVD) deelt mee dat er in 2014 door de samenvoeging en integratie 

van de WMO Raad en Cliëntenraad de Adviesraad Sociaal Domein Rheden/ Rozendaal 

is ontstaan. De afgelopen periode heeft de raad berichten bereikt dat er sprake is van 

enige spanning binnen deze Advies Raad. Dit heeft ertoe geleid dat twee van de drie 

leden van de Themagroep Werk en inkomen met onmiddellijke ingang hun functie 

hebben neergelegd. Hierdoor is deze – niet geheel onbelangrijke - werkgroep in de 

ogen van de fractie VVD niet meer actief. Hij stelt in dit verband de volgende vragen: 

1. Was het college op de hoogte van de spanningen binnen de ASD? Zo ja, wat heeft 

het college er aan gedaan? 

2. Welke maatregelen neemt het college om te zorgen dat de themawerkgroep W&I 

weer volledig zijn representatieve functie kan uitvoeren? 

3. Welke maatregelen neemt het college om te zorgen dat datgene wat afgelopen tijd is 

gebeurd niet meer zal geschieden? 

 

Wethouder Vugts deelt mee dat het college op de hoogte was van de spanningen 

binnen de Adviesraad Sociaal Domein. Hij merkt op dat het benoemen en ontslaan van 

de leden van de ASD een bevoegdheid is van het college. De ASD kan een themagroep 

instellen en leden daarvoor benoemen. Vanuit die hoedanigheid is dit een interne 

kwestie dat zich afspeelt tussen de ASD en de themagroep. Het college heeft wel een 

intensief gesprek gevoerd met de ASD en themagroep om tot een oplossing te komen. 

De kern daarbij was om te komen tot een proefperiode tot september, gevolgd door 

een evaluatie. Het leek erop dat iedereen zich daarin kon vinden. Helaas is dit toch 

geëscaleerd. De raad heeft kennis kunnen nemen van de brieven en de reactie die door 

het college is gevraagd van de ASD. Het college heeft aangeboden om alsnog een 

gesprek te voeren met de voormalige leden van de themagroep. Zij hebben 

aangegeven meer tijd nodig te hebben van zo’n gesprek. Als gevolg van de komende 

vakantieperiode zal dat gesprek pas plaatsvinden op 19 mei. 

Ten aanzien van de tweede vraag deelt hij mee dat het college van mening is dat 

vooral de adviesraad aan zet is. Het college wil wel betrokken en geïnformeerd blijven. 

De ASD is bezig met werving van aspirant leden voor de ASD en de themagroep.  

Ook ten aanzien van de derde vraag vindt het college dat het initiatief bij de ASD ligt. 

Aandachtspunt daarbij is dat er een goede verbinding tot stand gebracht moet worden 

tussen de ASD en de themagroep.  

 

Sluiting 22.50 uur 


